

# ទីក្រុង \_\_\_\_\_ ដំណើរការបែងចែកឡើងវិញ

រៀងរាល់ ១០ ឆ្នាំម្តងរដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋានប្រើទិន្នន័យជំរឿនថ្មីដើម្បីធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងវិញនូវខ្សែបន្ទាត់ស្រុករបស់ពួកគេដើម្បីផ្ទុះបញ្ចាំងពីរបៀបដែលប្រជាជនក្នុងតំបន់បានផ្លាស់ប្តូរ។ ច្បាប់រដ្ឋសភាលេខ ៨៤៩ (២០១៩) តម្រូវអោយទីក្រុងនិងស្រុកធានា ចូលរួមសហគមន៍ក្នុងដំណើរការបែងចែកឡើងវិញតាមរយៈ ការបើកការជួបជុំជាសាធារណៈនិង/ឬ សិក្ខាសាលា និងធ្វើការផ្សព្វផ្សាយជាសាធារណៈដោយរួមទាំងសហគមន៍ដែលមិនមែនជាសាធារណៈផងដែរ។

## តើអ្វីជាការបែងចែកឡើងវិញ?

នៅរៀងរាល់ ១០ឆ្នាំម្តង គ្រប់ស្រុកទាំងអស់ត្រូវតែមានការធ្វើកំណែទម្រង់អោយមានភាពប្រសើរឡើងវិញ ដូច្នេះចំនួនប្រជាជនរបស់ស្រុកនីមួយៗស្មើគ្នា។ ដំណើរការនេះ ការបែងចែកឡើងវិញ គឺពិតជាមានសារៈសំខាន់ណាស់ ក្នុងការធានាអោយបានថាក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនីមួយៗគឺជាអង្គការដ៏មានសមត្ថភាពដែលមានចំនួនដូចគ្នា។ នៅ [City], ទីក្រុង] ក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ទទួលខុសត្រូវក្នុងការគ្រប់គ្រងប្រតិបត្តិក្រុមប្រឹក្សាស្រុក។ ការបែងចែកឡើងវិញ ត្រូវបានធ្វើឡើងដោយប្រើទិន្នន័យជំរឿនរបស់រដ្ឋអាមេរិក ដែលត្រូវបានចេញផ្សាយនៅថ្ងៃទី ៣១ ខែមីនាឆ្នាំ ២០២១។ សម្រាប់សាលាក្រុង [city], ដំណើរការនៃការបែងចែកឡើងវិញ ត្រូវតែបញ្ចប់ត្រឹម [date]។

## ហេតុអ្វីបានជា ការបែងចែកឡើងវិញ មានទាក់ទងជាមួយខ្ញុំ?

ការបែងចែកឡើងវិញ កំណត់ថាសង្កាត់និងសហគមន៍មួយណាដែលត្រូវដាក់ជាប្រភេទតែមួយជាមួយគ្នាទៅក្នុងស្រុកតំបន់មួយ សម្រាប់គោលបំណងបោះឆ្នោតជ្រើសរើសក្រុមប្រឹក្សា។

គណៈកម្មការរៀបចំបែងចែកឡើងវិញដោយឯកភាពរដ្ឋដែលបង្កើតឡើងដោយសមាជិកសាធារណៈ នឹងផ្តល់ជាមតិយោបល់ក្នុងការជ្រើសរើសផែនការស្រុកប្រចាំសម្រាប់មណ្ឌលក្រុមប្រឹក្សារបស់យើង។ អ្នកមានឱកាសក្នុងការចែករំលែកពីការយល់ឃើញថា ប្រាំប្រទល់ស្រុកត្រូវបានគូរដើម្បីធ្វើជាតំណាងសហគមន៍របស់អ្នកអោយល្អបំផុតដោយរបៀបណា។

អ្នកអាចទាក់ទង ស្មៀនក្រុងតាមរយៈ \_\_\_\_\_ ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីដំណើរការនេះ។

## តើក្រុមប្រឹក្សាស្រុកដែលមានស្រាប់ជាអ្វី?

អ្នកអាចស្វែងរកផែនទីនៃក្រុមប្រឹក្សាស្រុកបច្ចុប្បន្នរបស់ទីក្រុងនៅទីនេះ៖ [link]

## តើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យអ្វីខ្លះដែលត្រូវត្រូវនៅពេលគ្រប់គ្រងស្រុក?

ដើម្បីអនុវត្តបាន បន្ទាត់ចំនួននិងត្រូវបានអនុម័តដោយប្រើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដូចខាងក្រោម(១)សង្កាត់ជាប់គ្នាតាមភូមិសាស្ត្រ(ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនីមួយៗត្រូវមានព្រំដែនរួមជាមួយតំបន់បន្តបន្ទាប់)(២)ប្រសិនបើភាពទឹកដីនៃសង្កាត់ឬសហគមន៍មូលដ្ឋានត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ដោយយោងតាមការបែងចែក (៣) ភាពត្រឹមត្រូវនៃភូមិសាស្ត្ររបស់ទីក្រុងត្រូវគោរពតាមលក្ខណៈអប្បបរមានៃព្រំដែនរបស់ខ្លួន (៤) ព្រំដែនដែលអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណបានយ៉ាងងាយដែលអនុវត្តតាមបែបបទប្បញ្ញត្តិជាតិ ឬសិប្បនិម្មិត (៥)នូវផ្លូវថ្នល់ផ្លូវហាយវេដ្ឋានដៃក។ល។ ) និង (៦) ខ្សែបន្ទាត់គួរតែត្រូវបានគូរដើម្បីលើកទឹកចិត្តបង្កើនភូមិសាស្ត្រ។ លើសពីនេះទៀត ព្រំប្រទល់នានាមិនត្រូវបានគូរឡើងសម្រាប់គោលបំណងនៃការបំពេញចិត្ត ឬបង្កើតអោយមានការរើសអើងគណបក្សនយោបាយឡើយ។

## តើក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់យើងនឹងជួនដំណឹងដល់សាធារណជនអំពីការចែកចាយឡើងវិញយ៉ាងដូចម្តេច?

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់យើងនឹងផ្សព្វផ្សាយដល់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយក្នុងស្រុកដើម្បីផ្សព្វផ្សាយអំពីដំណើរការបែងចែកឡើងវិញ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ យើងនឹងទំនាក់ទំនងប្រើប្រាស់ដោយស្មោះត្រង់ ដើម្បីផ្តល់ជូនដំណឹងដល់ក្រុមសហគមន៍នៃប្រទេសផ្សេងៗគ្នាអំពីដំណើរការចែកចាយឡើងវិញ។ [hearings] [or] [workshops] របស់យើងនឹងត្រូវបានផ្តល់ជាភាសាដែលអ្នកស្រុកអាចស្រាវជ្រាវបានប្រសិនបើអ្នកស្រុកដាក់ពាក្យស្នើសុំជាមុន។ ក្រុងរបស់យើងនឹងជួនដំណឹងដល់សាធារណជនអំពី [hearings] [or] [workshops] នៃការបែងចែកឡើងវិញ ការបង្ហាញផែនទីតាមអ៊ីនធឺណិតមុនពេលអនុម័ត និងបង្កើតទំព័រអ៊ីនធឺណិតសម្រាប់រាល់ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធនឹងដំណើរការបែងចែកឡើងវិញ។

## តើខ្ញុំអាចចូលរួមដោយរបៀបណា?

គណកម្មការដំណើរការបែងចែកឡើងវិញរបស់យើងនឹងបើក [hearings] [or] [workshops] ដើម្បីទទួលបានការចូលរួមជាសាធារណៈពីទីកន្លែងដែលល្អបំផុតនៃការត្រូវបានគូរ។ [hearings] [or] [workshops] នឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅលើ៖

Date, location, time

អ្នកក៏អាចដាក់ស្នើសុំរួមជាសាធារណៈ រួមទាំងស្នើសុំផែនទីក្រុង តាមរយៈអ៊ីម៉ែល៖ [email]

## តើខ្ញុំអាចស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែមនៅទីណា?

ទីក្រុង នឹងរក្សាខ្លួន ដំណើរការបែងចែកឡើងវិញនៃទីក្រុង លើគេហទំព័រនៅទីនេះ៖ [link]